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Írásbeli kérdés

„A Miniszterelnök szavahihetősége" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Medgyessy Péter Miniszterelnök úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

2003 . november 10-én „Szavahihető ember-e a Miniszterelnök, avagy a szocialisták választási
ígéretei" címmel azonnali kérdést intéztem Önhöz, és az alábbiakat kérdeztem :

„ Elnök Úr! Tisztelt Ház! Tisztelt Miniszterelnök Úr! Ön a Pilvax kávéházban tartott
egy miniszterelnökjelölti beszédet, ahol elmondta az elképzeléseit a kormány
munkájáról. És jó néhány olyan ígéretet tett, amelyeknek a teljesülésére szeretnék
rákérdezni . Nem tudom mindegyiket elmondani, mert nagyon sok lenne, engedje meg,
hogy néhányat kiválasszak ezek közül .

Ön azt mondta, hogy: a parlament második kamarájának a létrehozását
kezdeményezni fogják - mikor lesz ez? Azt mondta : megerősítjük az önkormányzatok
pénzügyi-gazdasági önállóságát - most éppen az önkormányzati önállóság
felszámolása folyik. Ráadásul azt is mondta, hogy : megteremtjük az önkormányzatok
részesedését a központi költségvetésbe befolyó áfából is - miniszterelnök úr, mikor lesz
ez? Most az folyik, hogy az önkormányzatok egyre jelentősebb áMboiizetővé növik ki
magukat.

Ön azt mondta: jelentős létszámemeléssel megerősítjük a lakosság biztonságát
közvetlenül védelmező rendőrkapitányságokat is - mikor lesz ez, miniszterelnök úr? Ön
azt mondta: létrehozzuk az állampolgárok adóügyeiért felelős parlamenti biztos
intézményét - ez annál is jobb lenne, mert akkor ki lehetne vizsgálni az adóadatok
illegális másolásával kapcsolatos problémákat . Ön azt mondta, hogy 38 órás lesz a
munkahét, és 10 ezer forinttal megemelik a gyes-t, azt mondta, hogy 20 százalékkal
megemelik az iskoláztatási támogatást - ezt éppen eltörölték. Azt is mondta: négy év
alatt negyedére csökkentjük a parlagfűvel borított területeket - mikor lesz ez? Azt is



mondta: ingyenessé tesszük az állandó lakóhely és az iskola közötti utazást - most
éppen kétszeresére fognak emelkedni a tanuló- és a nyugdíjasbérletek .

Azt mondta: 30 százalékkal megemeljük a hallgatói normatívát az egyetemeken -
semmi nem következett be ebből. Azt mondta, hogy az 1,2 millió hektáros
erdőtelepítési program keretében 300 ezer hektár új erdőt telepítenek - mikor lesz ez?
800 kilométer autópályát építünk - mikor lesz ez, miniszterelnök úr?

Nem tudom mindet felsorolni, de érdeklődve várom a válaszát, és kérem azt, hogy
nézze át ezt a beszédet, mert ebben egy csomó olyan ígéret van, ami nagyon érdekes a
számunkra, és tudni szeretnénk, hogy mikor teljesül.

Köszönöm szépen. Várom a válaszát. "

Ön a viszontválaszában felhívta a figyelmemet a következőkre :

„ Olyan kérdésekben, amelyekben esetleg hasonló sem hangzott el, mint amit ön
említett, azokban pedig nem fogok tudni választ adni, képviselő úr, mert valószínűleg
nagyon sok esetben olyanokat is tulajdonítanak nekem, ami nem hangzott el, és ebből
következően nem lehet számon kérni sem . "

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Mindezek ismeretében szeretném megtudni, hogy az azonnali kérdésemben említett ígéretek
közül melyik nem az Ön vállalása?
A kérdésemben említettek közül melyek azok az ígéretek, amelyek a beszédében nem
hangzottak el, és ennek ellenére Önnek tulajdonítják?

Kérem Miniszterelnök Urat, szíveskedjen pontosan megjelölni, hogy a fenti felsorolásból
mely kijelentések nem hangzottak el a Pilvax-kávéházban az „Egyetértésben a nemzettel"
című beszédében .

Budapest, 2003 . december 9.
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